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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:690 Tillkännagivandet om att inte tvångsansluta till va-nätet

Mot bakgrund av svaret från statsrådet Romina Pourmokhtari på den skriftliga 
frågan (2023/24:714) angående tvångsanslutning av fastigheter till det 
kommunala vatten- och avloppssystemet (va) i Sandvikens kommun önskar jag 
ytterligare klarhet och konkreta åtgärdsförslag från statsrådet.

Det framkom i statsrådets svar en översikt av situationen kring 
tvångsanslutning till kommunala va-system, inklusive de lagändringar som 
genomförts för att möjliggöra ett bredare utnyttjande av alternativa lösningar 
till det allmänna va-nätet. Trots detta förblir viktiga frågor obesvarade, särskilt 
angående den specifika situationen i Norrbro, Sandvikens kommun, där 
tvångsanslutning sker till ett redan överbelastat system. Det gäller särskilt då de 
lagändringar som genomförts inte var tillräckliga, vilket riksdagens 
tillkännagivande i ett senare skede också påpekade.

Mot denna bakgrund önskar jag ställa följande frågor till statsrådet Romina 
Pourmokhtari:

 

1. Kommer statsrådet att återkomma till riksdagen med åtgärder som 
uppfyller gällande miljö- och hälsoskyddskrav utifrån det 
tillkännagivande riksdagen riktade till den tidigare regeringen om att 
inte tvångsansluta fastigheter till va-systemet?

2. Vilka initiativ kan statsrådet ta för att kommuner inte ska tvångsansluta 
fastighetsägare till ett redan överbelastat va-system och 
därigenom riskera människors miljö och hälsa när vi får en situation likt 
den i Sandvikens kommun?

………………………………………

Roger Hedlund (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-11
Besvaras senast
2024-04-25
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


